

BOTANIKA

Rethinking the Scumwood



SHAMPOO 30ml

EN

Shampoo for hotels

Bottled hotel shampoo, for efficient use
The invigorating verbena fragrance and the famous mysterious bergamot perfume make the Botanika shampoo for hotels a real delight for your guests. Carefully selected ingredients, rich foam, efficient yet delicate cleaning, relaxing effect. Beyond the quality of the product, the vintage bottle design for the Botanika shampoo for hotels will perfectly match the hotel bathroom, making you stand out in front of your guests through elegance and originality.

*Does not contain parabens or preservatives.
Dermatologically tested.
Neutral pH.
Manufactured in accordance with EU rules and regulations.
Eco aware.*

FR

Shampooing bio pour hôtel

Le parfum revigorant de verveine et de bergamote fait du shampooing pour hôtel Botanika un vrai bonheur pour vos clients. Les ingrédients attentivement sélectionnés, la mousse riche, le nettoyage efficace, mais délicat, l'effet relaxant sont assurés par ce produit cosmétique offert par la gamme premium Botanika. À part la qualité du produit, l'esthétique vintage de la petite bouteille du shampooing pour hôtel de la gamme Botanika conviendra parfaitement à la salle de bain de la chambre d'hôtel, se faisant remarquer par vos clients par style et originalité.

*Sans parabènes et agents de conservation.
Testé sous contrôle dermatologique.
pH neutre.
Fabriqué en conformité avec les normes de l'UE.
Eco-conscient.*

Product Code: 40020
Box quantity: 188



eco aware

*Fresh Verbena
Sweet Bergamot*



SHOWER GEL 30ml

EN

Bio hotel shower gel with verbena and bergamot fragrance

Relax your senses with an unmistakable bouquet of mysterious fragrances. The Botanika shower gel for hotel is a premium product with its famous verbena and bergamot perfume and its delicate texture with a neutral pH. After showering the skin will be left clean, invigorated and pleasantly perfumed. The stylish design of the Botanika shower gel bottle, that brings to mind the antique apothecary vials, will impress the hotel guests with its originality.

*Does not contain parabens or preservatives.
Dermatologically tested.
Manufactured in accordance with EU rules and regulations.
Eco aware.*

Product Code: 40030

Box quantity: 188



eco
aware

*Fresh Verbena
Sweet Bergamot*

FR

Gel de douche bio pour hôtel, à parfum de verveine et de bergamote

Détendez vos sens avec un bouquet unique de parfums mystérieux. Le gel de douche pour hôtel de la gamme Botanika séduit grâce aux parfums célèbres de verveine et de bergamote et à la texture délicate, à pH neutre. Après la douche, la peau restera propre, revigorée et douce. L'esthétique stylisée de la petite bouteille du gel de douche pour hôtel Botanika, qui rappelle les petites vieilles bouteilles de pharmacie, séduira les clients de l'hôtel par son originalité et par la surprise agréable du retour dans le temps.

*Sans parabènes et agents de conservation.
Testé sous contrôle dermatologique.
Fabriqué en conformité avec les normes de l'UE.
Eco-conscient.*



BODY LOTION 30ml

EN

Hotel body lotion bottle

The Botanika hotel body lotion is a great addition to this premium product line that offers great body and skin care to the more demanding guests. With a neutral scent and soft texture, this hotel body lotion is absorbed quickly and hydrates the skin, leaving it soft and smooth.

Does not contain parabens or preservatives.

Dermatologically tested.

Manufactured in accordance with EU rules and regulations.

Eco aware.

FR

Lotion bio pour le corps pour hôtel, pour une hydratation idéale

La lotion pour le corps de la gamme hôtellerie Botanika complète avec succès cette gamme premium, qui offre un soin corporel complet à la clientèle exigeante. Ayant une odeur neutre et une texture fine, cette lotion pour le corps de la gamme hôtellerie entre rapidement dans la peau et l'hydrate, la laissant douce et lisse. Le manque de parabènes et d'agents de conservation, tout comme les tests dermatologiques ne font que confirmer l'idée selon laquelle les hôtels qui veulent satisfaire les clients les plus exigeants peuvent faire appel avec confiance à la lotion pour le corps de la gamme premium Botanika.

*Fabriqué en conformité avec les normes de l'UE.
Eco-conscient.*

Product Code: 40040

Box quantity: 188



eco
aware



CONDITIONER 30ml

EN

Hotel hair conditioner created for rebellious hair and demanding clients

This hair conditioner for hotels belongs to the premium range Botanika, and it was created to please the hotel clients who demand the perfect hotel products. The hotel hair conditioner has a delicate texture, which will help taming wild freshly washed hair, and its intense orange and jasmine fragrance will offer the freshness and the relaxing scent that a washed hair deserves.

*Paraben-free.
Dermatologically tested.
Manufactured in accordance with EU rules and regulations.*

FR

Après-shampooing pour hôtel, créé pour les cheveux rebelles et les clients exigeants

Cet après-shampooing pour hôtel de la gamme premium Botanika a été spécialement créé pour satisfaire les clients des hôtels qui veulent bénéficier de produits cosmétiques parfaits. L'après-shampooing pour hôtel a une texture fine, qui contribuera à lisser les cheveux rebelles après le lavage, et l'odeur intense d'oranges et de jasmin confèrera la fraîcheur et un parfum relaxant après un nettoyage efficace des cheveux.

*Sans parabènes.
Testé sous contrôle dermatologique.
Fabriqué en conformité avec les normes de l'UE*

Product Code: 40045
Box quantity: 188



eco
aware



SOAP _{25gr}

EN

Eco soap for hotels, ready to please the most demanding tastes

The Botanika eco hotel soap transforms a regular bathroom into a spa. The innovative design of this spa hot stone shaped eco hotel soap makes it an ideal choice for hotels that want to set themselves apart through originality. This eco hotel soap has a rich and delicate texture and an exclusive almond fragrance. The vegetable oils nurture the skin while the gentle walnut shell scrub leaves it smooth to the touch.

*Does not contain preservatives.
Dermatologically tested.
Eco aware.
Easy open - self-adhesive sticker label.
Manufactured in accordance with EU rules and regulations.*

FR

Savon écologique pour hôtel, prêt à satisfaire les goûts les plus prétentieux

Le savon pour hôtel de la gamme Botanika transforme une simple salle de bain de la chambre d'hôtel en un centre spa. L'esthétique innovatrice de ce savon pour hôtel sous forme de pierre pour le spa fait que ce savon soit le choix idéal pour les hôtels qui veulent se démarquer de la concurrence, se faisant remarquer par originalité et caractère moderne. Le savon écologique pour hôtel, à texture riche et délicate, à pH neutre et parfum spécial d'amande, est créé d'huiles végétales qui soignent la peau, tandis que l'exfoliant délicat, à coquilles de noix, laissent lisse et fine au toucher.

*Sans agents de conservation.
Testé sous contrôle dermatologique. Éco-conscient.
Ouverture facile – étiquette autocollante à coin.
Fabriqué en conformité avec les normes de l'UE.*

Product Code: 40010
Box quantity: 400



eco
aware

SOAP 20gr

EN

Hotel eco soap with a special mix of fragrances

Botanika, the hotel premium cosmetic range, innovates through an eco-special hotel soap, ready to offer a luxurious experience to all hotel clients. The intense and mysterious verbena and bergamot fragrances, as well as its delicate composition, will soon become a pamper even for the most demanding clients, due to the special proprieties that this eco hotel soap has. Paraben-free, neutral pH, the quality of the bio ingredients, are all the key-items this Botanika hotel soap offers hotel clients.

Manufactured in accordance with EU rules and regulations.

FR

Savon écologique pour hôtel, avec un mélange spécial de saveurs

La gamme de produits cosmétiques pour hôtel Botanika est innovatrice, grâce au savon écologique spécial pour hôtel, prêt à offrir une expérience de luxe aux clients des hôtels. Les saveurs intenses et mystérieuses de verveine et de bergamote et sa texture fine satisfont même les clients les plus prétentieux, grâce aux propriétés particulières détenues par ce savon écologique pour hôtel. Le manque des parabènes, le pH neutre et la qualité des ingrédients bio sont les éléments-clé par lesquels ce savon pour hôtel séduit ses utilisateurs.

*Fabriqué en conformité avec les normes de l'UE
Huiles végétales utilisées pour l'impression des éléments graphiques de l'emballage.
Texte imprimé en 8 langues. Produit dans l'UE.*

Product Code: 40011
Box quantity: 800



eco
aware



VANITY KIT

EN

Kit de igiena pentru hoteluri

Kit de igiena hotelier la cutie biodegradabila
Gama premium Botanika se adreseaza clientilor care acorda importanta ingrijirii corporale de calitate si serviciilor complete, apreciind totodata valorile etice si ecologice. Kitul de igiena hotelier imbina utilitatea cu grija pentru mediu. Kitul de igiena Botanika, contine 3 betigase de urechi din lemn, 3 dischete demachiante si o mini pila de unghii.

*Eco aware.
Carton natur, reciclabil.
Uleiuri vegetale pentru imprimarea elementelor grafice de pe ambalaj.
Text in 8 limbi.
Produs in UE.*

Product Code: 40070
Box quantity: 500

FR

Vanity kit, biodegradable packaging

The premium hotel line Botanika addresses customers that show great interest in quality body care and providing complete services, having at the same time good ethical and ecological standards. The vanity set for hotels combines usefulness with care for the environment. The Botanika vanity set for hotels is made up of 3 cotton swabs made of wood, 3 cotton pads and a small nail file.

*Eco aware.
Recyclable natural cardboard.
Vegetable oils are used for printing the graphic elements on the packaging.
Inscribed in 8 languages.
Made in the EU.*

eco
aware

SHOE SPONGE

EN

Silicon hotel shoe spine sponge for a better experience

The Botanika small hotel shoe shine sponge contains enough silicone to leave any one pair of shoes shiny and clean. Provide this product to your guests and show them your desire to offer complete services, making them return visitors.

*Eco aware.
Recyclable natural cardboard.
Vegetable oils are used for printing the graphic elements on the packaging.
Inscribed in 8 languages.
Made in the EU.*

Product Code: 40085
Box quantity: 500

FR

Éponge lustrante à chaussures, en silicone, pour hôtel.

La mini éponge à chaussures pour hôtel Botanika contient une quantité suffisante de silicone, pour rendre une paire de chaussures propre et brillante. Prêtez attention à vos clients et ils remarqueront votre hospitalité et votre préoccupation pour que rien ne leur manque, vous remerciant en revenant dans votre hôtel. Eco-conscient. Carton nature, recyclable.

*Huiles végétales utilisées pour l'impression des éléments graphiques de l'emballage.
Texte imprimé en 8 langues.
Produit dans l'UE.*

eco
aware



SHOWER CAP

EN

Hotel shower cap in recyclable cardboard package

The Botanika line was created using the slogan "Caring for the traveller. Respecting nature". All Botanika hotel amenities were created with great attention to detail, in order to satisfy even the most demanding guests, and with reduced impact on the environment. Thus, the shower cap is made with 40% corn extract and is environment degradable, for a better demonstration of the values of the Botanika range.

*Eco aware.
Recyclable natural cardboard.
Vegetable oils are used for printing the graphic elements on the packaging.
Inscribed in 8 languages.
Made in the EU.*

Product Code: 40060
Box quantity: 500

FR

Le bonnet de douche pour hôtel, en boîte en carton recyclable

La gamme Botanika a été créée sous le slogan « Par soin pour le voyageur. Par respect pour la nature ». Tous les produits cosmétiques Botanika pour hôtel ont été conçus en accordant une attention particulière à la qualité et à la satisfaction de la clientèle, ayant un impact environnemental réduit. Le bonnet de douche pour hôtel contient 40 % extrait de maïs, étant dégradable, pour prouver encore une fois les propriétés de cette gamme spéciale. Eco-conscient. Carton nature, recyclable.

*Huiles végétales utilisées pour l'impression des éléments graphiques de l'emballage.
Texte imprimé en 8 langues.
Produit dans l'UE.*

eco
aware



DENTAL KIT

EN

Dental kit for hotels that respect their clients

Inspired by nature, the Botanika premium line provides hotel cosmetics that are carefully created, respecting the environment by reducing the impact of the packaging materials. The Botanika dental set for hotel has a toothbrush made of 40% straw extract, of regular size and a small toothpaste with Aloe Vera.

*Eco aware. Recyclable natural cardboard.
Vegetable oils are used for printing the graphic elements on the packaging.
Inscribed in 8 languages.
Made in the EU.*

Product Code: 40100
Box quantity: 500

FR

Set dentaire pour les hôtels qui respectent leurs clients

Inspirée par la nature, la gamme Botanika offre des produits cosmétiques premium pour hôtel, attentivement créés et sélectionnés, respectueux de l'environnement et qui réduisent l'impact des emballages. Le set dentaire Botanika contient une brosse à dents (40 % extrait de pailles), de taille normale, et une mini dentifrice à aloe vera. Eco-conscient. Carton nature, recyclable.

*Huiles végétales utilisées pour l'impression des éléments graphiques de l'emballage.
Texte imprimé en 8 langues.
Produit dans l'UE.*

eco
aware

SHAVING KIT

EN

Hotel shaving kit with razor and cream

The Botanika shaving set for hotels completes a premium hotel cosmetics line, with carefully selected ingredients and characteristics. The safety razor from this shaving set for hotels is of higher quality, specifically chosen so it can be used effectively and safely even without shaving cream. The shaving cream provides extra care and hydration for your skin.

Eco aware. Recyclable natural cardboard.

Vegetable oils are used for printing the graphic elements on the packaging.

Inscribed in 8 languages. Made in the EU.

Product Code: 40110

Box quantity: 500

FR

Le kit d'échantillons de produits cosmétiques Botanika – préparé pour être découvert

Le kit d'échantillons de produits cosmétiques pour hôtel Botanika est spécialement créé pour les hôteliers qui cherchent des produits spéciaux pour leur hôtel. En ce sens, la gamme Botanika peut être la solution optimale pour beaucoup de propriétaires d'hôtel, non seulement grâce à la variété des produits cosmétiques pour hôtel, mais aussi grâce à leur contenu, bio et sans parabènes et substances artificielles. Qu'il s'agisse des savons bio pour hôtel, des shampoings et des gels de douche pour hôtel ou d'autres accessoires nécessaires aux clients hôteliers, le kit d'échantillons de produits cosmétiques pour hôtel Botanika est prêt à confirmer les qualités de chaque produit.



COMB

EN

Hotel travel comb made with recyclable materials

A final touch to a flawless appearance is ensured by a complete line of cosmetics and amenities. The Botanika hotel travel comb is 12,7 cm long. To stay true to the eco philosophy of the product line, the hotel travel comb is made with 40% straw extract to make it more biodegradable.

Product Code: 40065

Box quantity: 500

FR

Peigne pour hôtel, fabriqué en matériaux biodégradables

Une touche finale à une tenue impeccable, assurée par une gamme complète de produits cosmétiques et d'accessoires pour hôtel. Le peigne pour hôtel de la gamme Botanika a 12,7 cm. Selon la philosophie écologique de la gamme, ce peigne pour hôtel est fabriqué 40 % en pailles, afin d'être facilement biodégradable.



Eco aware. Recyclable natural cardboard. Vegetable oils are used for printing the graphic elements on the packaging. Inscribed in 8 languages. Made in the EU.

Eco-conscient. Carton nature, recyclable. Huiles végétales utilisées pour l'impression des éléments graphiques de l'emballage. Texte imprimé en 8 langues. Produit dans l'UE.

SEWING KIT

EN

Recyclable package for a hotel sewing kit

The hotel sewing set is a necessary and useful accessory that tourists expect to find in the hotel room. The Botanika hotel sewing kit is one of the most complete sets on the hotel amenities market, with thread in 6 colours, a sewing needle, a safety pin and two buttons, black and white.

Product Code: 40050

Box quantity: 500

FR

Kit à couture pour hôtel, en boîte recyclable

Le kit à couture est un accessoire pour hôtel nécessaire et utile, que les touristes s'attendent à trouver dans la chambre d'hôtel. Le kit à couture de la gamme Botanika est l'un des plus complets qui existent sur le marché hôtelier, contenant 6 fils de couleur différente, une aiguille à coudre, une épingle de sécurité et deux boutons blanc/noir.



Eco aware. Recyclable natural cardboard. Vegetable oils are used for printing the graphic elements on the packaging. Inscribed in 7 languages. Made in the EU.

Eco-conscient. Carton nature, recyclable. Huiles végétales utilisées pour l'impression des éléments graphiques de l'emballage. Texte imprimé en 7 langues. Produit dans l'UE.

DISPENSERS

EN

LIQUID SOAP 460 ml

FR

Bio liquid soap for hotels

The delicate texture and the pleasantly refreshing aromas of verbena and bergamot bring special quality to the simple cleaning of regular hotel soaps. Botanika is an eco-aware hotel cosmetics range, focusing on carefully selected ingredients and low environmental impact, so that the most demanding clients would benefit from these products, without any damage to the environment.

*Parabens free.
Preservatives free.
Dermatologically tested.
Manufactured in accordance with EU rules and regulations.*

Product Code: 40000
Box Quantity: 24

Savon bio hôtellerie, verveine & bergamote

La texture délicate et les saveurs agréables et revigorantes de la verveine et de la bergamote ajoutent un plus de qualité au simple nettoyage réalisé à l'aide d'un savon liquide usuel pour hôtel. Botanika est une gamme hôtellerie éco-consciente, qui met l'accent sur les ingrédients soigneusement sélectionnés et sur l'impact réduit sur l'environnement, spécialement créée pour les clients qui veulent bénéficier de produits premium, sans endommager l'environnement.

*Savon liquide bio hôtellerie.
Sans parabènes.
Sans agents de conservation.
Fabriqué en conformité avec les normes de l'UE.*



MIXED GEL 460 ml

EN

Verbena & bergamot mixed 2 in 1 gel for hotels

Botanika bio shampoo hair & body for hotels captures the senses with the balance of charming verbena and bergamot flavours. After showering, the skin remains clean, soft and refreshed, with a pleasant smell and the hair will be soft and silky. The bio shampoo hair & body for hotels offers both economical and environment benefits for hoteliers, by reducing liquid and small bottles losses.

*Economical and eco aware.
Quick fixing system and very resistant.
Verbena bio shampoo hair & body for hotels.
Delicate texture with neutral pH.
Parabens free. Preservatives free.*

Manufactured in accordance with EU rules and regulations.

Product Code: 40005
Box quantity: 24

FR

Gel mixte pour hôtel, verveine & bergamote

Le gel de douche mixte bio pour hôtel de la gamme Botanika séduit grâce à l'équilibre de saveurs envahissantes de verveine et de bergamote et à la texture délicate, à pH neutre. Après la douche, la peau reste propre, revigorée et parfumée et les cheveux seront doux et soyeux. La variante en flacon distributeur pour hôtel du gel mixte bio offre des bénéfices économiques aux hôteliers, mais aussi à l'environnement, en réduisant les pertes de liquide et d'emballage des produits cosmétiques pour hôtel.

*Gel mixte bio pour hôtel.
Sans parabènes & agents de conservation.
Fabriqué en conformité avec les normes de l'UE.*



BODY LOTION 460 ml

EN

Bio body lotion with dispenser created for hotels

Botanika, the premium range of hotel cosmetics, offers hotel managers the opportunity to acquire body lotion for their hotels at 460 ml dispensers, perfect for the hotel clients who enjoy to pamper their skin and protecting the environment in the same time. Due to the presence of argan, the hotel body lotion from Botanika range nourishes and pampers the skin, and the neutral pH, the paraben-free content and the subtle scent complete these direct advantages that this bio body lotion offers.

Manufactured in accordance with EU rules and regulations.

Product Code: 40009
Box quantity: 24

FR

Lotion pour le corps bio pour hôtel en flacon distributeur

La gamme premium de produits cosmétiques pour hôtel Botanika offre aux hôteliers la possibilité d'acheter la lotion pour le corps pour hôtel en flacon doseur de 460 ml, idéale pour les clients qui mettent l'accent sur le confort de leur peau et sur la protection de l'environnement. Grâce à l'argan contenu, la lotion pour le corps de la gamme hôtellerie nourrit et adoucit la peau, tandis que le pH neutre, le manque de parabènes et la saveur discrète s'ajoutent à ces bénéfices directs que la lotion pour le corps bio de la gamme Botanika offre aux clients de l'hôtel.

Fabriqué en conformité avec les normes de l'UE.



BOTANIKA COSMETICS SAMPLE KIT

EN

The Botanika hotel cosmetics sample kit – ready to be discovered!

The Botanika hotel cosmetics sample kit is purposefully created for the hotel managers who are searching special cosmetic products for their guests. Thus, the Botanika line might be the answer of many hotel managers and owners, not only because of the variety of products, but more important, due to the special content of those products: bio, paraben-free, and without artificial substances. Whether we talk about bio hotel soaps, shampoos or shower gels for hotel, or any other accessory or cosmetic product, the Botanika sample kit is ready to guarantee every word written here!

Product Code: 40200

FR

Le kit d'échantillons de produits cosmétiques Botanika – préparé pour être découvert

Le kit d'échantillons de produits cosmétiques pour hôtel Botanika est spécialement créé pour les hôteliers qui cherchent des produits spéciaux pour leur hôtel. En ce sens, la gamme Botanika peut être la solution optimale pour beaucoup de propriétaires d'hôtel, non seulement grâce à la variété des produits cosmétiques pour hôtel, mais aussi grâce à leur contenu, bio et sans parabènes et substances artificielles. Qu'il s'agisse des savons bio pour hôtel, des shampoings et des gels de douche pour hôtel ou d'autres accessoires nécessaires aux clients hôteliers, le kit d'échantillons de produits cosmétiques pour hôtel Botanika est prêt à confirmer les qualités de chaque produit.





www.cahm.eu